
Z Á P I S 
 

ze 16. zasedání Zastupitelstva MČ Praha–Kunratice 

 
Datum konání:    24. 6. 2024 

Řízení:      Ing. Lenka Alinčová  

Přítomni:     11 členů Zastupitelstva MČ 

      dle prezenční listiny               

                                                                                                             

Omluveni:     0 

        

Neomluveni:     0 

 

Ověřovatelé zápisu vč. usnesení              Petra Hilmarová 

z minulého zasedání zastupitelstva:   Milan Matoušek  

ověřili zápis vč. usnesení bez připomínek  

 

Ověřovatelé zápisu z dnešního  Petra Hilmarová  

zasedání zastupitelstva:   Milan Matoušek 

 

Návrhový výbor    Ivan Hýža 

 Mgr. Kateřina Linková 

 Ing. Karel Klíma 

 

Zapisovatelka: Lucie Nejedlá 

 

Zasedání zastupitelstva zahájila starostka MČ Praha-Kunratice Ing. Alinčová v 18.00 hod (dále 

jen „Předsedající“). Po přivítání přítomných členů zastupitelstva konstatovala, že Zastupitelstvo je 

usnášeníschopné (počet přítomných členů Zastupitelstva 11) a dále konstatovala, že Zápis včetně 

Usnesení z 15. zasedání zastupitelstva ze dne 20. 5. 2024 byl ověřovateli Petrou Hilmarovou a 

Milanem Matouškem ověřen.  Předsedající upozornila přítomné, že zasedání je nahráváno. 

 

 

Předsedající předložila návrh na složení návrhového výboru následovně:  

      Ivan Hýža 

 Mgr. Kateřina Linková 

 Ing. Karel Klíma 

 

Předsedající se přítomných zastupitelů dotázala, zda nemají jiný návrh. Nikdo nepodal žádný 

jiný návrh. O návrhu dala hlasovat. 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

 

 

Dále předložila návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání následovně: 

 

 Petra Hilmarová 

 Milan Matoušek 
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Předsedající se přítomných zastupitelů dotázala, zda nemají jiný návrh. Nikdo nepodal žádný 

jiný návrh. O návrhu dala hlasovat. 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl přijat. 

 

Zapisovatelkou předsedající jmenovala paní Lucii Nejedlou. 

 

Předsedající podala návrh na stanovení nových pravidel při sestavování programu jednání tak, aby 

byl v pevném čase vyčleněn čas pro návrh, připomínky a podněty občanů Kunratic v čase 18,15-

18,40 a zastupitelů v čase 18,40-18,55.  K. Linková podala protinávrh, aby byl zachován zvyk 

nejprve projednat číslované body a aby posledním bodem byly dotazy, připomínky a podněty. 

Předsedající dala o návrhu hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 4 proti 0 zdržel se 7 

Program nebyl schválen. 

 

Předsedající poté podala návrh na doplnění předloženého programu jednání v bodě č. 2 o úpravu 

rozpočtu o 2. i, o bod č. 3. – Dodatek č.2 ke Smlouvě o spolupráci – darování finančních prostředků 

a nefinančního plnění č. smlouvy 22 022 000 - a o bod č. 4 Podnět na změnu územního plánu na 

pozemcích parc. č. 2605 a 2606.  
Poté se přítomných zastupitelů dotázala, zda s doplněním programu jednání souhlasí a zda nemají 

další návrh na doplnění programu. Vzhledem k tomu, že nikdo nepodal žádný další pozměňující 

či doplňující návrh programu, předsedající dala o doplněném programu hlasovat.  

 

 

Hlasování: Pro 7  proti 4 zdržel se 0 

Program byl schválen. 

Předsedající poté pověřila vedením zastupitelstva Ivana Hýžu, dále jen Předsedající. 

 

Program: 

Bod v pevném čase 18,15-18,40 návrhy, připomínky a podněty občanů 

Kunratic 

Bod v pevném čase 18,40-18,55 návrhy, připomínky a podněty zastupitelů 

Kunratic 

1. Závěrečný účet za rok 2023 

2. Změny a úpravy rozpočtu roku 2024 

3. Dodatek č. 2 ke Smlouvě o spolupráci-darování finančních prostředků a 

nefinančního plnění č. 22 022 000 

4. Podnět na změnu územního plánu na pozemcích parc. č. 2605 a 2606 

 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů Kunratic (MČ) 
Pan Ivan Sládek vznesl dotaz, zda existuje projekt na obnovu zeleně u Domu s chráněnými byty a 

zda proběhlo výběrové řízení na zhotovitele. Ing. Alinčová odpověděla, že obnova zeleně probíhá 

na základě projektové dokumentace a výběrového řízení na zhotovitele. Vše je k dispozici u 

referentky Ing. Hrdinové. 

Pí JUDr. Devero-obyvatelka Zeleného údolí vznesla dotaz na budoucnost návrhu na úpravu 

dopravy (zjednosměrnění některých ulic, navýšení počtu parkovacích stání apod.) v Zeleném 



Zápis ze 16. zasedání Zastupitelstva MČ Praha – Kunratice z 24.6. 2024 

 

 

Strana 3 (celkem 9) 

údolí. Ing. Nováček vysvětlil, že Odborem dopravy ÚMČ Praha 4 byly shromážděny všechny 

podněty a připomínky obyvatel v Zeleném údolí, Magistrátu a IKEM a řízení o úpravách bylo 

ukončeno. Vzhledem k tomu, že hl. m. Praha  připravuje převod komunikací v Zeleném údolí na 

Technickou správu komunikací a. s. (TSK), MČ Praha-Kunratice všechny nashromážděné podněty 

předá TSK k řešení. Je počítáno po převedení správy komunikací s konzultacemi mezi TSK a.MČ  

 

  

 

Návrhy, připomínky a podněty zastupitelů Kunratic (MČ) 

 
Ing. Linková vznesla dotaz na využití objektu čp. 147. Ing. Alinčová vysvětlila, že pokud do 30. 

června o objekt neprojeví zájem veterinář (byla zajištěna široká poptávka po veterináři), bude 

záměrem MČ provozovat v objektu lékařské služby, protože na tento účel je objekt zkolaudován. 

Dále vysvětlila, že konzultovala možnost umístění mateřského centra a dětské skupiny v tomto 

objektu, ale bylo jí sděleno, že pro takový účel je objekt příliš malý. Stejně tak pro místní knihovnu 

a skautskou klubovnu. 

Ing. Klíma poukázal na zanedbanou údržbu zeleně na chodníku při ul. K Verneráku. Ing. Alinčová 

vysvětlila, že část pozemků spravuje spol. Lesy hl. m. Prahy. I. Hýža sdělil, že zajistí úklid celého 

chodníku městskou částí.. 

  Ing. Klíma poukázal na to, že MČ nepřipomínkovala návrh obecně závazné vyhlášky HMP o 

výši koeficientům pro výpočet daně z nemovitých věcí. Ing. Alinčová vysvětlila, že návrhy 

vyhlášek se připomínkují v případech, kdy MČ s vyhláškou nesouhlasí. Vzhledem k tomu, že 

vyhláška obsahovala návrh pro rok 2025 snížení místního koeficientu z „2“ na „1,5“, nemusela 

MČ vyhlášku připomínkovat, protože návrh byl v souladu s MČ. 

 Ing. Klíma poukázal na to, že se v ul. K Verneráku povalují 2 sdílená kola. P. Hýža sdělil, že 

problém nahlásí provozovateli, ale MČ nemá s nimi žádnou smlouvu a není vyčleněno místo pro 

parkování sdílených kol. 

 

Všechny dotazy byly zodpovězeny. 

 

 

 
K bodu 1 

Závěrečný účet za rok 2023 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

Petr Mozola a Ing. Alinčová zrekapitulovali materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni 

členové zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 
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pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

K bodu 2a 

Změny a úpravy rozpočtu roku 2024 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

K bodu 2b 

Změny a úpravy rozpočtu roku 2024 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

K bodu 2c 

Změny a úpravy rozpočtu roku 2024 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 
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Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

K bodu 2d 

Změny a úpravy rozpočtu roku 2024 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

K bodu 2e 

Změny a úpravy rozpočtu roku 2024 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 
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pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

K bodu 2f 

Změny a úpravy rozpočtu roku 2024 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

K bodu 2g 

Změny a úpravy rozpočtu roku 2024 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

K bodu 2h 

Změny a úpravy rozpočtu roku 2024 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 
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Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

Ing. Alinčová sdělila, že na přípravě hřiště pro větší děti a mládež intenzivně pracuje. Bylo 

zjištěno, že na terénní dráhu pro kola (pumptrack) je potřeba stavební povolení. Jedná se o 

hliněný pumptrack, protože vytipovaný pozemek u kravína je v územním plánu hl. m. Prahy 

veden jako funkční plocha ZMK (zeleň městská a krajinná), tedy plocha, na kterých se mohou 

stavět pouze nekrytá veřejně přístupná hřiště s přírodním povrchem bez vybavenosti stavebního 

charakteru. Jiný pozemek na výstavbu hřiště pro starší děti a mládež ve vlastnictví MČ není 

k dispozici. Proto je potřeba postavit takovou dráhu, která by nerušila hlukem nedalekou 

zástavbu RD. Nejprve je potřeba zajistit studii proveditelnosti, následně projektovou 

dokumentaci pro stavební povolení, výkaz výměr a dokumentaci pro výběr zhotovitel.  Proto 

navrhla pro tyto dokumentace vyčlenit 200 000 Kč, tedy úpravu předkládaného usnesení. 

Finanční částka na zhotovení projektu sportoviště se navýšila o 100 000,-Kč. 

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

K bodu 2i 

Změny a úpravy rozpočtu roku 2024 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

 

K bodu 3 

Dodatek č. 2 ke Smlouvě o spolupráci-darování finančních prostředků a nefinančního plnění č. 

22 022 000 
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Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

   

 

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

 

K bodu 4  
Podnět na změnu územního plánu na pozemcích parc. č. 2605 a 2606 

   

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

   

 

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

 

Vzhledem k tomu, že program byl vyčerpán a nikdo neměl žádné další připomínky, předsedající 

jednání ZMČ v 19,55 hod ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé:  Petra Hilmarová. ................................................. 
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   Milan Matoušek ...................................................... 

 
 

 
 

Ing. Lenka Alinčová 

Starostka MČ Praha-Kunratice 

 

zápis vyhotoven dne: 26. 6. 2024  


